

2024/2025 可持續發展學校獎勵計劃
2024/2025 Sustainable Development School Award Programme
報名表格
Application Form

個人資料收集聲明 Personal Information Collection Statement

- 閣下所提供的資料將被用作可持續發展學校獎勵計劃的有關事宜。
The Information provided by you will be used for the purposes relating to Sustainable Development School Award Programme.
- 個人資料的提供純屬自願性質。若你未能提供足夠的資料，可持續發展科或可能無法辦理你的申請。
The provision of personal data is voluntary. If you do not provide sufficient information, the Sustainable Development Division may not be able to process your application.
- 為達到上述目的，可持續發展科可能將本表格上的任何資料披露予執法機關、其他政府決策局及部門、及其他有關團體。
The Sustainable Development Division may disclose any information contained on this form to law enforcement agencies, other government bureaux and departments, and any relevant parties for purposes mentioned above.
- 除《個人資料(私隱)條例》所訂明的豁免外，閣下有權查閱及改正我們所持有關於你在此表所提供的個人資料，如有查詢或改正，請電郵到 sdinfo@eeb.gov.hk。
Subject to exemptions under the Personal Data (Privacy) Ordinance, you have a right of access and correction with respect to personal data as provided by means of this form. For enquiries or making correction concerning the personal data, please email to sdinfo@eeb.gov.hk.

學校資料 School Information

學校名稱 (中文) :

School Name (Chinese) _____

學校名稱 (英文) :

School Name (English) _____

學校地址 :

School Address _____

學校電話 :

School Telephone Number _____

聯絡人資料 Information of Contact Person

姓名 (中文) :

Name (Chinese) _____

電郵 :

Email _____

姓名 (英文) :

Name (English) _____

手提電話 :

Mobile Number _____

申請項目 Application Items

歡迎學校自選參與以下獎項(可同時參與兩個獎項)。請在適當方格內填上「✓」號。

Schools are welcome to choose the following award(s) (Schools are welcome to join both Awards. Please put a "✓" in the box(es) as appropriate.

可持續發展學校參與獎
Sustainable Development
Participation Award

可持續發展社區項目獎*
Sustainable Development Community Project
Award

*參與此獎項的學校，可於完成活動後提名十位同學成為大使。

Upon completion of the activity, participating schools of this award are eligible to nominate ten students as ambassadors.